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Valg av hoved energikilde Selbu Ungdomsskole 

 

Vi ber kontrollutvalget se på saksgang og avtaler i forbindelse med valg av energikilde for ny 

ungdomsskole.  

Saken starter ved vedtak i kommunestyret 24.04.17 om at ny ungdomsskole skal knyttes til 

eksisterende flisfyringsanlegg på Bellflata, og til energi- og klimaplan som peker på at det skal legges 

opp til å benytte bioenergi i offentlige bygg.  

Kommunedirektøren svarte i spørsmål fra Thomas Engan den 29/6 at han forutsatte at det var ingen 

ting i veien for å gjøre endringer i valg av hoved energikilde. 

I kommunestyremøte den 21/9 -2020 ble det opplyst at dersom bioenergi ble valgt som hoved 

energikilde, så ville det påføre kommunen en merkostnad på 1,45 millioner, og en forlenget bygge tid 

på 1 mnd. 

Vi stiller da spørsmål om avtaler i forhold til andbudsinngåelse var god nok.  

Rapporten fra AFRY har brukt feil forutsetninger i sine beregninger, og det gir feil konklusjon. Det ble 

utarbeidet også en annen rapport om saken fra Selbu Biovarme AS, som ble skrevet av Leidulf 

Husjord. Denne rapporten endte opp med en helt annen konklusjon.  

Vi ber kontrollutvalget ta en vurdering av saken 

Med hilsen  

Jarle Aftret Liv Grøtte Thomas Engan   Eline Stene Per Avelsgård    

 

  Geir Ove Lillebudal   Per Røsseth 


